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Írásbeli kérdés

„Hány forintot takarít meg az állam 2007-ben a személyszállítás szüneteltetésével a Békés-Murony
vonalon, avagy a takarékosság viszonyított számadatai " címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr . Kóka János miniszter úrhoz .
A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Békés városát Muronyon keresztül Budapesthez csatoló szárnyvonal márciusi bezárásakor Önök
több helyen is megtakarításról beszéltek . Legutóbbi kérdésemre az Államtitkár Úr válaszában
megemlítette, hogy pontosan meg tudja mondani, mennyit spórolnak a forgalom szüneteltetésével .

Tisztelt Miniszter úr!

Hány forintot takarít meg az állam 2007-ben a személyszállítás szüneteltetésével a Békés-
Murony vonalon?
Hány százaléka ez az összeg a szárnyvonalra fordítandó teljes összegnek?
Hány százalékát teszi ki a MÁV éves költségvetésnek a szárnyvonalak megszüntetésével elért
megtakarítás?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . április 5 .

Tisztelettel :

Erdős Norbert
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